
Iniciativa de la Bisbal vol informes sobre la legalitat del

contracte amb Sorea

Ha presentat una moci� per al ple de dilluns que ve perqu� s'atengui la

petici�
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La regidora d'Iniciativa a l'Ajuntament de la Bisbal d'Empord�, Maite Bravo, ha presentat una moci� al ple del

proper dilluns perqu� les �rees de Secretaria i Intervenci� emetin un informe jur�dic i un d'econ�mic,

respectivament, sobre el contracte que es va signar amb Sorea l'any 2010. Bravo ha exposat que existeixen

"dubtes raonables que (el contracte) no s'ajusta a dret", de manera que com a regidora vol tenir garanties sobre

la seva legalitat (una argumentaci� fonamentada en un informe jur�dic del par tit). De fet, ni l'equip de govern (PSC

i CiU) ho t� clar ja que el passat mes de novembre l'alcaldessa N�ria Anglada (CiU) va comentar que havien

encarregat un informe extern per esvair dubtes. Ahir, Anglada va manifestar que ja disposen d'aquest informe

extern, per� no va voler fer-ne cap comentari perqu� ent�n que �s una q�esti� interna de l'Ajuntament, ni creu

que s'hagi de fer p�blic, almenys de moment.

La moci� d'ICV exposa que el 2009 l'Ajuntament de la Bisbal (aleshores governat per ERC i CiU) va prorrogar 20

anys el contracte del servei municipal d'abastament d'aigua potable a Sorea, que va ser efectiu el 2010. El grup

municipal ecosocialista ent�n, d'acord amb el que consta a la moci�, que el contracte va patir una modif icaci�

substancial, per la qual cosa s'hauria d'haver fet un concurs d'adjudicaci� ja que que "la pr�rroga t�cita" del

contracte de gesti� de serveis p�blics (com �s del Sorea) "no s'ajusta a la legalitat vigent" perqu� no hi consta

cap termini. Tamb� apunta que que d'acord amb la normativa vigent, les pr�rrogues t�cites "han de ser

rebutjades i el contracte s'ha de considerar exigit". Per aquests motius, i per conf irmar la legalitat del contracte

del servei p�blic d'abastament d'aigua potable i la seva ampliaci� al servei del clavegueram, Iniciativa demana

aquests informes de Secretaria i Intervenci�, a m�s d'un altre informe jur�dic a la Junta Consultiva de

Contractaci� Administrativa de la Generalitat (depenent del Depar tament d'Economia, s'encarrega de resoldre

"les consultes de car�cter general en relaci� amb la interpretaci� i l'an�lisi de les normes jur�diques en mat�ria

de contractaci� p�blica", segons es descriu al web de la Generalitat). I vol que es cre� una comissi� amb els

grups municipals i t�cnics per analitzar les conclusions dels informes.

Moci� per urg�ncia

Bravo t� la intenci� de por tar la moci� al ple d'aquest dilluns, per� no est� clar que s'hi acabi tractant. Els grups

municipals han de presentar les mocions amb deu dies d'antelálaci� al ple perqu� siguin incloses a l'ordre del dia.

Com que Bravo ho va fer aquest dilluns, abans s'haur� de votar la seva urg�ncia. En aquest cas, l'alcaldessa s'ha

mostrat desfavorable a votar a favor de la urg�ncia perqu� ent�n que no existeix en aquest cas: "No veig la



urg�ncia d'aquest tema perqu� no hi �s". Anglada ha argumentat que quan s'han passat per al ple assumptes

d'urg�ncia �s perqu� existia una data l�mit que exigia donar-se pressa en la seva aprovaci�. Bravo, per�, vol que

es parli d'aquest tema en el ple del dilluns. Si no li aproven la urg�ncia, li queda el torn de precs i preguntes per

exposar els punts de la moci�.
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